
Beste Bocholtenaren,

Met corona hebben we twee moeilijke 
jaren beleefd. En nu zitten we opnieuw 
in slecht weer. Dat aan onze solidari-
teit met Oekraïne een prijskaartje hing, 
wisten we. Door de energietransitie 
en het gebrek aan een gezamenlijke 
Europese aanpak stegen onze energie-
kosten echter meer dan verwacht. Het 
is nu wachten op concrete maatrege-
len om de scheve situatie een beetje 
te rechten.

Daarbij is het van belang om goed 
doordacht te werk te gaan. Zodat 
de steun zeker bij de juiste mensen 
terecht komt, zonder dat de anderen 
nog meer lasten toegeschoven krijgen. 
Want elke maatregel wordt betaald via 
de belastingen en dus via elke burger 
die werkt of een inkomen verwerft. En 
dan bedoelen we vooral de Vlaming, 
want België, Brussel en Wallonië 
kunnen niets meer betalen. 

De beschikbare middelen zijn beperkt 
en moeten zo efficiënt mogelijk wor-
den ingezet: dat verwachten we van 
onze overheden. Net zoals zij dat van 
ons verwachten: zuinig zijn, lichten uit, 
de verwarming wat lager en investe-
ren in isolatie, zonnepanelen en een 
batterij indien je die mogelijkheden 
hebt. We zitten opnieuw met z’n allen 
in eenzelfde schuitje, hebben weinig 
controle over de golven, maar kunnen 
dankzij de geslaagde vaccinatiecam-
pagnes nu wel lekker warm bij elkaar 
kruipen. 

Erik  
Derkoningen,

Voorzitter N-VA 
Bocholt

Succesproject ‘Begeleiding kansarme  
zorgleerlingen’ krijgt meer ouderbetrokkenheid
Twee jaar geleden startte in onze gemeente het project ‘Leerbegeleiding voor 
kansarme zorgleerlingen’. Concreet hield dit in dat de school één of meerdere 
leerkrachten aanstelde om kansarme leerlingen met een leerprobleem individu-
eel of in een klein groepje leerhulp te bieden. “Onderwijs is immers essentieel 
voor een diploma en de beste garantie om via een job uit de armoede te geraken”, 
zegt gemeenteraadslid Geertje Das.

Er is nu een tussentijdse evaluatie  
gemaakt. Zowel de scholen, de begelei-
ders als de ouders vinden het project 
zeer positief en geslaagd. “Ze vinden de 
leerbegeleiding een grote meerwaarde 
in de aanpak van kinderarmoede, ook 
op het vlak van welbevinden en leer-
motivatie. En dus gaan we ermee door. 
Anderzijds toont de evaluatie ook dat de 
ouderbetrokkenheid nog te beperkt is. 
Voor ons is het logisch dat tegenover  
het volledig betalen door de gemeente 
van deze begeleiding er maximale  
medewerking staat.”
 
Daarom wilden we het project bijstu-
ren. Bij nieuwe aanvragen verwachten 
we maximaal inspanningen voor een 
schooloverleg in de aanwezigheid van 
zowel de ouders als de zorg- en project-
coördinator. “Daarnaast verwachten we 
dat ouders niet alleen een engagements-
verklaring ondertekenen, maar ook een 
kort traject volgen over hoe ze thuis 
hun kinderen zo goed mogelijk kunnen 
ondersteunen. Zo vergroot de kans nog 

meer dat deze kwetsbare kinderen uit 
de vicieuze cirkel van kansarmoede  
geraken”, zegt Geertje Das. De bijstu-
ring werd op de gemeenteraad van 
september unaniem goedgekeurd.

Geertje Das
Gemeenteraadslid

Volg ons op sociale media en blijf op de hoogte 
van onze activiteiten!

@NVA_Bocholtnva_bocholtN-VA Bocholt

Bocholt
www.n-va.be/bocholtbocholt@n-va.be N-VA Bocholt
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Bocholt doet energiefacturen dalen
De energieprijzen zijn hallucinant hoog en treffen ons helaas allemaal, ook de gemeente. Daar-
om willen we voor onze gemeentelijke gebouwen onze energiefacturen doen dalen. We willen 
immers als een goede huisvader onze extra uitgaven zo goed mogelijk onder controle houden. 

•  De duurzaamheidsambtenaar screent samen met de gebouwenverantwoordelijke het gemeentelijk 
patrimonium met het oog op maximale energiebesparing 

•  De thermostaat van gemeentelijke gebouwen gaat zowel overdag als ‘s nachts 2 graden lager

•  Renovatie van het gemeentehuis met zonnepanelen en extra isolatie

•  Verlichting in openbare gebouwen gaat uit na sluitingsuur

•  Aan Fluvius wordt gevraagd om de openbare verlichting tussen 22.00 en 6.00 uur te doven

•  Aan Fluvius wordt gevraagd om energie-performantiecontracten af te sluiten

•  Zeer zuinig omspringen met gemeentelijke voertuigen en bij vervanging elektrische auto’s aankopen

•  Alle burgers sensibiliseren tot het besparen van energie

Schepen van Duurzaamheid BERT SCHELMANS: 

“Zo kan je tot 15% op je energiefactuur besparen”

Bert Schelmans, schepen van onder meer Duurzaamheid, roept de Bocholtenaren op om  
duurzaam om te springen met energie. “In tijden van energiecrisis is het belangrijk dat iedereen  
zijn steentje bijdraagt. Als mensen duurzaam met energie omspringen en bijgevolg tot 15 procent  
op hun energiefactuur kunnen besparen, is dat niet alleen goed voor het gezinsbudget en voor  
het milieu, maar zorgt het er ook voor dat de energieprijzen op de internationale markten 
 gaan dalen.”

Tips om energie (en geld) te besparen
•  Zorg voor een slimme thermostaat waarbij u de verwarming op afstand kan bedienen

•  Zet de temperatuur een graadje lager. De verwarming op 19 °C gecombineerd met een trui aandoen is voldoende  
comfortabel

• Zet uw nachttemperatuur niet meer dan 5 graden lager dan je dagtemperatuur. Een verschil van 4° is ideaal 

•  Schakel sluipverbruik uit. Dit doet u door uw toestellen niet in stand-by te laten staan, maar helemaal uit te schakelen of 
door de stekker uit te trekken

•  Dicht kieren en spleten. Tochtstrips, dikke gordijnen en afplakken van ramen helpen goed bij niet-goed geïsoleerde  
woningen

• Zorg voor dak-, vloer- en spouwisolatie. U krijgt hiervoor ook een mooie subsidie van de Vlaamse Regering (*)

• Plaats indien mogelijk zonnepanelen, zonneboiler,... Je krijgt hiervoor ook mooie subsidies van de Vlaamse regering (*)

• Extra fleecedekentjes en/of thermisch ondergoed zorgen ervoor dat u de thermostaat 2 à 3 °C lager kunt zetten 

•  Zorg voor minder verbruik van warm water. Een douchebeurt van 4 minuten met een energiezuinige douchekop is vier keer 
goedkoper 

• Vervang lampen door led-verlichting * Meer info op www.vlaanderen.be 
** Tips gebaseerd op info van energie-expert “Zero emission solutions”

bocholt@n-va.be



Verplicht bekendmaken huurprijs

   Bij publicatie moet de verhuurder steeds de 
huurprijs en kosten en lasten vermelden

   Ook op de affiche ‘te huur’ voor het raam 
moet de prijs staan

Ongeschikte en onbewoonbare  
huurwoningen

   De gemeente brengt elke ongeschikt- en/of onbewoonbaar-
heidsverklaring aan op de gevel van de woning in kwestie

   Uiterlijk in 2023 bekendmaking aanpak weigering of  
vroegtijdig wegnemen aanplakking

   Start: uiterlijk op 1 januari 2024

Verplicht conformiteitsattest in bepaalde situaties

   Enkel voor verhuur als hoofdverblijfplaats of huisvesting 
studenten

  Bespreking op het lokaal woonoverleg

  Aanschrijven huurders van de “slechtste” panden

  Invoering verplichting ten vroegste 1 januari 2024

Afsprakenkader met de minister en  
het sociaal verhuurkantoor

   Overleg tussen de gemeente, het sociaal  
verhuurkantoor en Wonen-Vlaanderen

   Medeondertekening door de minister

Kwaliteit oude huurwoning wordt beter

Volle vaart vooruit in Bocholt 
•   Het gemeentebestuur zal op een duurzame en milieuvriendelijke manier omgaan met de veroudering van het gemeentehuis door 

een isolerende en duurzame buitenschil te voorzien. Zo grijpen we structureel en financieel verantwoord in op de stijgende ener-
giekosten.

•   Minister van onderwijs Ben Weyts investeert voor 230.973 euro in het Biotechnicum van Bocholt. Met dat geld kan een nieuwe 
laboklas gebouwd worden. We zijn blij dat de leerlingen van het Biotechnicum daardoor wetenschapsvakken in een moderne in-
frastructuur kunnen volgen. Een welgekomen kwaliteitsverhoging afgestemd op de huidige noden in onze samenleving.

•   Het lokaal bestuur wil zijn personeel stimuleren om vaker de fiets te gebruiken voor zowel woon- werkverkeer als privé. Daartoe 
zal het een overheidsopdracht uitschrijven voor het individueel leasen van fietsen. Zo zorgen we voor een modern personeelsbeleid 
waarvan preventieve gezondheidszorg deel uitmaakt én dringen we de CO2-uitstoot terug.

Tijdens de voorbereiding. Tal van Vlaamse leeuwen-
vlaggen hingen uit.

Overheerlijke Bocholter kazen. Afdelingsvoorzitter Erik 
Derkoningen in actie.

N-VA Bocholt in actie!
Op 11 juli bezochten we traditiegetrouw onze N-VA-leden en brachten we ze een presentje ter ere van de Vlaamse feestdag. Dit jaar 
kozen we voor een geschenkje in het teken van de landbouw. We willen immers onze boeren een hart onder riem steken door lokale 
landbouwproducten te promoten. Daarom brachten we elk N-VA-lid een stuk overheerlijke Bocholter kaas. 
Groot was de dankbaarheid en appreciatie van onze leden.

www.n-va.be/bocholt



Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


